

---

Styremøte Videomøte Messenger 30.11.20

Tilstede:

Lilli Bergsjøbrenden

Charlotte Bjørno

Tom Bremnes

Gry Jeanette Jørgensen

Christel Cyvin

Oppdatering av kurs - fem kurs lå på studieforbundets side, tre er i orden i og to nøster Gry opp i. Hun får hjelp av Joakim. Status nå er to pågående kurs og et som er ferdig, det er ikke søkt støtte for disse men Gry skal forsøke selv om det muligens er for sent. Renate skal ikke ha noen kurs neste år, har hun gitt beskjed om. Instruktørene har lov til å tjene 10.000 kr. i året og de må få betalt det året kursene er holdt.

Status manglende rosetter - vi må bestille nye og sende til de som mangler. Tar kontakt med Flaggfabrikken.

Årsmøte - Lilli sjekker om vi får lokale (skihytta) til 1. mars. I slutten av desember sender vi ut varsel om årsmøte i dagspressen, der må det stå at hvis medlemmene har saker de ønsker å ta opp må de ta kontakt. Tom sender det til Eidsvoll Blad (lokalavisen) og så på hjemmesiden etterhvert. Vi må lage et budsjett for neste år, det bør være klart til midt i januar. Har vi oversikt over betalende medlemmer? Vi sjekker om det ligger hos NKK.

Evaluering av høststevnet, har stevnekomiteen gjort det? Sannsynligvis har Lene fått tilbakemeldinger på mail, hun må lage en oversikt over tilbakemeldingene eller holde et møte. Gry hører med Lene om hvordan det ligger an.

---

Agilitygruppa - bør vi være bekymret? Mister vi dem nå når vi ikke har hatt en periode? Vi er ikke så bekymret foreløpig, de fleste klubber har stengt for trening pga. coronasituasjonen nå. Agilitystevnet i mai jobber vi med fra januar. Stevnekomiteen må ta kontakt med Nannestad som vi samarbeider med ang. stevnet og få til et møte om ikke så lenge. 15. og 16. mai 2021 skal stevnet være, 15. er Nannestads dag og den 16. er vår.

Eventuelt:

Hjemmesiden, mangler fortsatt litt jobb der – Yvonne Nilsen (ny webmaster) er på saken.

Brønnøysundregisteret - det gamle styret ligger fortsatt inne. Charlotte snakker med Anita Guneid.

Mail fra Rallygruppa ang. utstyr de trenger. Putekasse til å samle alt utstyret i, forslag fra Charlotte. Bedre enn plastkasse?

Charlotte møter Kynningsrud onsdag 7.45 og får hentet resten av hallen.

Mail fra NKK - spørreundersøkelse ang. klubbkontingent - Tom svarer på denne.

Nytt møte neste mandag 7. des.-20.

---

Tom Bremnes

.....

Sign

Charlotte Bjørno

.....

Sign

Christel Cyvin

.....

Sign

Lilli Bergsjøbrenden

.....

Sign

Gry Jeanette Jørgensen

.....

Sign

Ref. Christel Cyvin